
Nota van Commentaar Groen Lelystraat 

Consultatie via PlanBreda, van 1 t/m 20 februari 2022 

Inhoud: kansen voor meer groen bij de uitwerking naar een Definitief Ontwerp Lelystraat. 

Reactie 1 
Uitbreiding groen, heesters en bomen, okay, echter de bestaande gemeentelijke eiken die hun 
hars maanden auto’s besmeuren, geparkeerd op terrein van Wonen Breburg, om maar niet te 
spreken over de ontelbare putjes in de autodaken, GELIEVE deze te herplanten! 

Antwoord reactie 1 
Het herplanten van bestaande bomen behoort niet tot de werkzaamheden van dit project. 
Klachten over bestaande bomen kunnen ingebracht worden via breda.nl/contact. 

Reactie 2 
Veel last van eikenbomen, vallen van eikels op auto’s en veel plaksel op auto’s. liever geen 
struiken, ik maak het hier schoon, als hier weer struiken of beplanting is het lastig bij te houden. 
Verder ben ik voor veel groen mits het goed word bijgehouden, want er ligt dikwijls veel rotzooi. 

Antwoord reactie 2 
Het herplanten van bestaande bomen behoort niet tot de werkzaamheden van dit project. 
Klachten over bestaande bomen kunnen ingebracht worden via breda.nl/contact. 

In het plan worden relatief weinig struiken toegevoegd. Het verwijderen van zwerfvuil door 
omwonenden vinden we een goed initiatief. Indien de situatie verergerd door de aanvullende 
beplanting graag een melding maken van zwerfvuil. 

Reactie 3 
Ik vind het een geweldig mooi plan: bloemrijk gras, bomen en meesters in onze straat zijn 
meer dan Welkom! Al zal niet iedereen er zo over denken, veel mensen hebben een voorkeur 
voor een grasmat, maar ik hou van bloemen erin, mogen het ook papavers zijn? Eén 
aandachtspunt is de kruising Lelystraat/Leeghwaterstraat, die is vanuit de Lelystraat rijrichting 
Doornboslaan erg onoverzichtelijk doordat het stukje schuin naar het kruispunt ligt. Een boom 
daar is mooi, maar let vooral of het overzichtelijk is? Ik kijk op dat kruispunt, de verleiding om 
door te rijden is groot en de geparkeerde auto's zorgen ook voor een slecht overzicht van het 
kruispunt. 

Antwoord reactie 3 
In het voorgestelde bloemrijk grasmengel zitten helaas geen papavers. Dit mengsel wordt 
vaker gebruikt in Breda en biedt een heleboel andere mooie bloemen om van te kunnen 
genieten. 

De situatie bij de kruising met de Lelystraat/Leeghwaterstraat is met een 
verkeerskundige bekeken. De zichtlijnen in het ontwerp leveren geen onveilige situatie op. 
Zie ook de vragen en antwoorden op de voorgaande consultatie over het verkeerskundig 
ontwerp. 

Reactie 4 
Onlangs is het riet en hoge gras langs het water weggehaald. Ik had het idee dat dat zorgde 
voor meer insecten, vogels, etc. Weet u wat de overweging is geweest? Aangezien de 
insteek van deze wijziging het vergroten van de biodiversiteit/leefbaarheid is. 

Antwoord reactie 4 
Deze werkzaamheden vallen niet onder dit project. Het weghalen van riet en hoger gras kan 
bij het jaarlijkse onderhoud van de waterpartij horen. 



 
Reactie 5   
Ten eerste mijn complimenten voor de plannen. Het grote geheel ziet er naar mijn inziens 
prima uit. Echter heb ik een vraag m.b.t de bomen aan de rand van het park: Tot in hoeverre 
zal hierdoor het zicht op het park verloren gaan en is er hierbij rekening gehouden met de 
veiligheid voor wandelaars/passanten? Deze vraag stel ik omdat er in het verleden juist 
geïnvesteerd is in het meer 'open en overzichtelijk' maken van de parken n.a.v. overlast of 
ongewenste omgangsvormen waar dus door dichte bebossing geen zicht op was.  
 
Antwoord reactie 5  
Daar waar in het verleden het groen open is gemaakt, gaan we geen dichte beplanting 
toepassen. Er komt alleen bloemrijk gras op deze plekken en incidenteel een nieuwe boom. 
Ter hoogte van het complex ir. Lelyhof worden een aantal meerstammige heesters gezet, maar 
niet in zoverre dat het zicht verdwenen is. De parkdelen blijven in het voorstel ongewijzigd en 
dus ook open van karakter.  
 
++++++++  
 




